
1

OKRM/163/2023/Z/79

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 8. jednání územní komise rady města konaného dne 17. 10. 2023

Přítomni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D., Vladimíra Hrušková, Ing. arch. Martin Malec, 
Mgr. Jan Martínek, Hana Meškanová, Josef Šikýř, Bc. Hana Štarková, 
Ing. Tamara Tefferová, Ing. Ludmila Váchová, Ing. Petr Vodrážka

Omluveni:

Nepřítomni: Petra Říhová, Ing. Štěpán Tesárek

Hosté: Michal Šebek, Martin Bíca, Roman Braný, FCC - ředitel pobočky ČB, Tereza 
Machová, Ladislav Šalena,, Městská policie

Schválený program:

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
Přijato usnesení č. 14/2023 (10 - 10,0,0)
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Vladimíra 
Hrušková. Nikdo neměl připomínky k zápisu z minulého jednání. Na žádost pana náměstka 
Šebka navrhl předseda přidat do programu bod Návštěvy zástupců FCC na jednání skupin, 
jako bod č. 2. 
Předseda informoval členy o rezignaci předsedkyně Územní skupiny č. 11, paní Petry 
Říhové, a přivítal jako hosta budoucí předsedkyni paní Hanu Machovou.

2. Návštěvy zástupců FCC na jednání skupin
Pan náměstek Šebek připomněl členům komise možnost účasti ředitele FCC České 
Budějovice pana Braného na jednání skupin. Některé skupiny již navštívil s velice 
pozitivním ohlasem. Pokud skupiny budou řešit podnět, který se bude týkat odpadového 
hospodářství města nebo úklidu veřejných prostor, mohou kontaktovat pana Braného přímo 
(Roman.Brany@fcc-group.cz).
Dále byla diskutována možnost podpory akce Ukliďme město pro Územní skupiny, které 
by mohly na tuto akci získat finanční prostředky.

3. Spolupráce Městské policie s Územními skupinami
Jednání se účastnil zástupce městské policie pan Ladislav Šalena. Informoval, že je zde 
zájem ze strany městské policie o spolupráci s Územními skupinami. Nabídl možnost 
návštěv zástupců policie na jednáních skupin v případě, že by skupiny měly podněty nebo 
problémy z oblasti působení městské policie (ve zkratce: problematika bezpečnosti 
dopravy, obecné bezpečnosti, černých skládek). Kontakt je salenal@c-budejovice.cz.
Dále pan Šalena popsal činnost městské policie, hlavně dohledovou službu (pěší hlídky), 
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která by do budoucna měla navštěvovat skupiny podle lokality, ve které působí. V současné 
době také probíhá nábor nových policistů, takže by za čas mělo dojít k ustálení hlídek 
a jejich začlenění na konkrétní obvod. Dále proběhla diskuse na různé dotazy členů komise.

4. Participativní rozpočet - informace o hlasování
Předseda informoval o probíhajícím hlasování do participativního rozpočtu. Diskutovalo se 
také nad jeho propagací. Kladně byly hodnoceny cedule, které jsou umístěny na 
konkrétních místech, kde by měl být záměr vybudován, včetně jeho popisu.

5. Podněty Územních skupin
Někteří členové vyjádřili nespokojenost s řešením podnětů skupin a jejich informováním.

6. Různé
Přijato usnesení č. 15/2023 (7 - 7,0,0)
Návrh Územní skupiny č. 2 na nové členy:
Štěpán Malík
 Tomáš Zápotočný
Návrh Územní skupiny č. 1 na nové členy:
Adolf Vokurka

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

8. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 18:40 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 14/2023:

územní komise rady města

s c h v a l u j e
navržený program jednání

K bodu: Různé

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 15/2023:

územní komise rady města

j m e n u j e
nové členy
Územní skupina č. 2: Štěpán Malík, Tomáš Zápotočný
Územní skupiny č. 1: Adolf Vokurka
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V Českých Budějovicích dne 24. 10. 2023

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise

Ověřil(a): Vladimíra Hrušková

Ing. Petr Vodrážka
předseda komise


